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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi a budapesti kórházak adósságállománya?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
A sajtóból folyamatosan arról értesülhetünk, hogy a kórházak adósságállománya folyamatosan nő,
sőt  egyes  becslések  szerint,  nagy  valószínűséggel  szeptember  végére  az  meg  is  haladhatta  a
százmilliárd  forintot.  Ez  nemcsak  egy  tragikus  történelmi  rekordösszeg,  de  a  mindennapi
betegellátásban is markánsabban érezhetővé válhatnak mindezek negatív hatásai, hiszen az ebből
adódó bizonytalanság miatt bármikor előfordulhat, hogy akár műtétek maradnak el, ha a szükséges 
eszközök és műszerek nem állnak a szakemberek rendelkezésre a megfelelő mennyiségben és a
kellő időben.
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
Mennyi a budapesti kórházak adósságállománya?
 
Kérem  egyesével  felsorolni,  hogy  melyik  budapesti  kórház  mennyi  adósságállománnyal
rendelkezik!
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 



Budapest, 2023. december 11.
 

                                                                       Dr. Oláh Lajos
                                            Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője
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